

Privacy Policy

Last update: July 2026

1. Introduction

This Privacy Policy explains how Swiss Muslim society (Madni Masjid Zurich) (“we”, “our”, “us”) collects, uses, and protects your personal data when you use our website www.masjid.ch and mobile application; Madni Masjid Zurich. We comply with the Swiss Federal Act on Data Protection (revFADP) and, where applicable, the EU General Data Protection Regulation (GDPR).

2. Data We Collect

We may collect:

Personal information: Name, email, phone number, postal address (only if you provide it voluntarily via contact forms).

Technical information: IP address, browser type, operating system, device identifiers.

Usage data: Pages visited, time spent, language preferences, cookies.

Location data: Used locally on your device for prayer time and Qibla direction. We do not store or transmit your location to our servers.

3. Purpose of Processing

We process your data to:

Respond to inquiries and provide requested services.

Provide accurate Prayer Times and qibla direction based on your location.

Improve website and app functionality.

Ensure security and prevent misuse.

Comply with legal obligations.

We do not sell or share your personal data with third parties for marketing purposes.

4. Cookies & Tracking

Cookies are used to enhance user experience and remember preferences (e.g. Quran Bookmarks, prayer calculation methods).

You can manage or disable cookies in your browser settings or via app settings.

We do not use invasive tracking or profiling technologies.

5. Data Sharing

We may share data only with:

Service providers (e.g., hosting, IT support, notification services like Firebase) under confidentiality agreements.

Authorities if legally required.

Third party content providers: On our app, audio and video streams are fetched from third-party CDNs (e.g. Islamic Networks)

6. Data Retention

Personal data is retained only as long as necessary for the stated purposes.

Technical logs may be kept for security and compliance.

You may request deletion of your data at any time (see Section 8).

7. Children's Privacy

Our services are not directed at children under 16. Parents/guardians are responsible for monitoring access.

8. Your Rights

Under GDPR and revFADP, you have the right to:

Access your personal data.

Correct inaccurate data.

Request deletion ("right to be forgotten").

Restrict or object to processing.

Data portability (receive a copy in a structured format).

We do not store any of your personal data on our servers. Any App-related data is stored locally on your device and can be removed by clearing the app cache or uninstalling the app. Requests can be made via our contact details below.

9. Security

We implement technical and organizational measures to protect your data against unauthorized access, loss, or misuse. However, transmission over the Internet carries inherent risks.

10. External Links

Our website/app may contain links to external sites. We are not responsible for their content or privacy practices.

11. Contact

For questions or to exercise your rights, contact: Madni Masjid Zurich Email: info@masjid.ch / madni.masjid147@gmail.com

Address: Swiss Muslim Society, Madni Masjid, Weinbergstrasse 147, 8006 Zurich, Switzerland.

Datenschutzerklärung

Letzte Aktualisierung: Juli 2026

1. Einleitung

Diese Datenschutzerklärung erläutert, wie die Swiss Muslim Society (Madni Masjid Zürich) („wir“, „unser“, „uns“) Ihre personenbezogenen Daten erhebt, nutzt und schützt, wenn Sie unsere Website www.masjid.ch und unsere mobile App „Madni Masjid Zurich“ nutzen. Wir halten uns an das Schweizer Bundesgesetz über den Datenschutz (DSG) sowie, sofern anwendbar, an die EU-Datenschutz-Grundverordnung (DSGVO).

2. Erhobene Daten

Wir können folgende Daten erheben:

- **Persönliche Informationen:** Name, E-Mail-Adresse, Telefonnummer, Postanschrift (nur wenn Sie uns diese freiwillig über Kontaktformulare mitteilen).
- **Technische Informationen:** IP-Adresse, Browsertyp, Betriebssystem, Gerätekennungen.
- **Nutzungsdaten:** Besuchte Seiten, Verweildauer, Spracheinstellungen, Cookies.
- **Standortdaten:** Diese werden lokal auf Ihrem Gerät für Gebetszeiten und die Qibla-Richtung verwendet. Wir speichern oder übertragen Ihren Standort nicht auf unsere Server.

•

3. Zweck der Verarbeitung

Wir verarbeiten Ihre Daten, um:

- Anfragen zu beantworten und angeforderte Dienstleistungen zu erbringen.
- Genaue Gebetszeiten und die Qibla-Richtung basierend auf Ihrem Standort bereitzustellen.
- Die Funktionalität der Website und der App zu verbessern.
- Die Sicherheit zu gewährleisten und Missbrauch zu verhindern.
- Gesetzliche Verpflichtungen zu erfüllen.

Wir verkaufen oder teilen Ihre personenbezogenen Daten nicht mit Dritten für Marketingzwecke.

4. Cookies & Tracking

- Cookies werden verwendet, um die Benutzererfahrung zu verbessern und Einstellungen zu speichern (z. B. Koran-Lesezeichen, Berechnungsmethoden für Gebetszeiten).
- Sie können Cookies in Ihren Browser-Einstellungen oder über die App-Einstellungen verwalten oder deaktivieren.
- Wir setzen keine invasiven Tracking- oder Profiling-Technologien ein.

5. Weitergabe von Daten

Wir geben Daten nur an folgende Empfänger weiter:

- **Dienstleister:** (z. B. Hosting, IT-Support, Benachrichtigungsdienste wie Firebase) unter Einhaltung von Vertraulichkeitsvereinbarungen.
- **Behörden:** Sofern dies gesetzlich vorgeschrieben ist.
- **Drittanbieter von Inhalten:** In unserer App werden Audio- und Videostreams von externen CDNs (z. B. Islamic Networks) abgerufen.

-

6. Datenspeicherung

- Personenbezogene Daten werden nur so lange aufbewahrt, wie es für die genannten Zwecke erforderlich ist.
- Technische Protokolle können aus Sicherheits- und Compliance-Gründen aufbewahrt werden.
- Sie können jederzeit die Löschung Ihrer Daten verlangen (siehe Abschnitt 8).

7. Datenschutz für Kinder

Unsere Dienste richten sich nicht an Kinder unter 16 Jahren. Eltern oder Erziehungsberechtigte sind für die Überwachung des Zugriffs verantwortlich.

8. Ihre Rechte

Nach der DSGVO und dem DSG haben Sie das Recht auf:

- Auskunft über Ihre personenbezogenen Daten.
- Berichtigung unrichtiger Daten.
- Löschung („Recht auf Vergessenwerden“).
- Einschränkung der oder Widerspruch gegen die Verarbeitung.

- Datenübertragbarkeit (Erhalt einer Kopie in einem strukturierten Format).

Wir speichern keine Ihrer personenbezogenen Daten auf unseren Servern. Alle app-bezogenen Daten werden lokal auf Ihrem Gerät gespeichert und können durch das Löschen des App-Caches oder die Deinstallation der App entfernt werden. Anfragen können über unsere unten stehenden Kontaktdaten gestellt werden.

9. Sicherheit

Wir setzen technische und organisatorische Massnahmen ein, um Ihre Daten vor unbefugtem Zugriff, Verlust oder Missbrauch zu schützen. Die Übertragung über das Internet birgt jedoch stets inhärente Risiken.

10. Externe Links

Unsere Website/App kann Links zu externen Seiten enthalten. Wir sind nicht für deren Inhalt oder Datenschutzpraktiken verantwortlich.

11. Kontakt

Für Fragen oder zur Ausübung Ihrer Rechte kontaktieren Sie bitte:

Madni Masjid Zürich

E-Mail: info@masjid.ch / madni.masjid147@gmail.com

Adresse: Swiss Muslim Society, Madni Masjid, Weinbergstrasse 147, 8006 Zürich, Schweiz